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CHRIS BUSCH:

5 DR _ advised that CHRIS wae born in Pontiac, Michlgan and
prier to the age of ten had lived in Rochester, New York, Short Hills,
New Jersey and Germany (in thdt ordexr). These were all family moves

-pertaining to their father's career at Ceneral Motoxs. By age ten
CHRIS was living in Germany and attending the first grade, While
theix family was settled in Germany, both ( * and CHRIS attented
a grade school and high school at a boarding school in Switzerland
called Le Rosey. After his graduation from Le Reosey (completion of
the twelfth-grade) CHRIS stayed at le Rosey as an ipstructor. CHRIS
then returned to the United States and attended Wayne State University
in Détroit for one year. CHRIS then transferred to.a Culinary
Institute in Midland, Michigan from which bhe eventually graduated.
After this, CHRIS worked.as a chef at a retirement community 'in the
Detroit area for approximately one year. After’ this CHRIS, with the
Financial aseistance of his father, opened hiz own restaurxant ip Alma,
Michigan called "Tha Scotsman', . During the time period CHRIS was
operating this restaurant, which “advised was in CHRIS' mld to
late twenties, CHRIS was arrested ror molesting a boy in Bixmingham,
Michigan. This boy (the complainant ox vietim in the molestation
cage) had been mentored by CERIS.in the Big Brother Program, a program
CHRIS had become involved in, - believes that CHRIS also knew
thig boy's mother, and that she possiply worked as a cashier at the
Fishers Méat Market in Birmingham, Michigan, ?B -7,

s S S
Cenae BRI T

advised that after CHRIB was indicted for ‘this
molestation case (mentioned above) ‘he moved back in with his parents
in Rloomfield Hills, Michigan. This was primarily due to the fact
that his attorneys and psychiatrista were nearby. It was during this
time that CHRIS committed suicide. :

described. CHRIS overall as a "gregarious and happy

guy", who physically was "big and heavy!. provided the
following as hobbies for CHRIS: food, akiing anu ziding his
motorcycle.- advised that CHRIS also struggled with problems

assogiated with living overseas and returning to America, stating it
is hard to go back to your own country'. s .

C ~ idvised that he had no recollection of CHRIS taking
art classes, or of beina vparticularly interested in drawing as a -
hobby." Both CHRIS and took art classes at boarding school aa
part of the normal curriculum, : Tl )
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L i had no reéollection of CBRIS being involved in
hunting, and advised that hunting was not something thelr father did

or introduced to hiz sons. had no knowladge of how or where
CHRIS obtained the shotgun that was found in the bedroom where CHRIS
killed himgelf, or of any ammunition he collected.

THE SUI B X sC

adgvised that he was pregent when CHRIS' body was
found' after he had killed himself, stated that this was a
very traumatic experience and he admittedty nas blocked some of this
expexrience from his memory. ) Iy

racalled that at the time of his sulcide CHRIS was
living at his parents residence in Bloomfleld Hills (as mentioned
above). This was an "affluent® neighborhood, and the Busch house was
located on @ . At the time of his suicide CERIS was
staying at this house by himself . as thelx parenta had tiaveled to
England Fn visit oldexr brother David, with whom they had a "falling
out® ., sdvised that this "Falling out® had to do with David
being both a homosexual and "a little bit of an activiest®,

recalled that on the day CHRIS' hndv was found he .

had received a phone call from the maid, named . who wag at
the house and could not gain entrance. Christina was nervous that
something was wrong and the dogs ineside of the house were barking.
. want tn the neighbors (across the street) who phoned

could not recall tha name of the neighbor that

went to, but described them as & Caucasian couple, with a . ~

daughtex, who were good friends with his parents. ; then nhoned
the police and left work to go to the houss. At the house, '
met up with the police and after entering they found CHRIS®' hody

upstalrs in the bedroom CHRIS was ataying in. recalled that
when. they opened the door to CHPTR! hedroom he couta wee CHRIS' body,
which was lying on the bed. , recalled a terrible smell and

remembered Seeing a shotgun and remmants that CHRIS had been drinking.
also Tecallas seeing a painting of a tiger over a chest thak
naw »pullet holea in it®. ' does not recall seaing anything
~else in CHRIS' room, to inciude any drawings, xopes or ligatures,
did not recall there being any suicide note as well, and has

no recuslection of the police ever mentioning thise to him.

advised Fhat he "did not look" at the room or CHRIS' body for very . '

long a8 he was very traumatized. ¢ further adviged that any
items or belongings that were in the room where CHRIS killed himself
belonged to CHRIS. ) : :
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In re.gqrds to why CHRIS would kill himself, . 3 advised

that he believes it' was due to other molestation charges that were
about to be filed against CHRIS.
cace which originated in tha Laxe Ess area, At the time of his
suicide CHRIS was being treated by a .local psychiatriet, whose nama

menld not recall. When asked if CHRIS could have been
bipoiar, 3 advised that he nevenr noticed any signa of depression
or mood swings from CHRIS, and that he amlways seemed "easygoing",

ualified this by advising that he was seven years older t
cixis and had his own life - with a job, wife and five year cld son.
CHARLES further advised that after the molestation charge(s) surfaced
against CHRIS he and his wife kept thair distance from CHRIS, CHRIS
was "shielded" by his parents and their relationship {(between 77
and CHR1S) became more "superficial”.: ; :

. advised that CHRIS' attorney at the time of his
suicide wag Keith Stark who is likely still alive. .

OCT VEHICLES FOR CHRIS CH

el advised that in terms of friends for CHRIS he only
recalled that he "hung out" with co-workexrs of his at his restaurant.
. did not xrecall CHRIS being involved in any enrial
orgam:zations, with the exception of the Big Brother program,
recalled that CHRIS did have one friend from. boarding scheool in
Switzerland. S could not recall the name of this friend, but
described him as peing from Middle Eastern descent, and as residing
in the state of Michigan for a period-of time,

did not recall the name "Greg Greena", nor. did he
recall CHRIS associating someone by this name.

3 advised that he vaauely recalled a maid who worked

at his parent's house named FLP ,' described’
wchristine" &8s -a black female, and stated that CHRIS was likely

‘friendly with her Jgiven his personality".

Regardin

advised that he only recalled CHRIS having one girxlEriend from
boarding arhnnl in Switzerland who he brought back to the United
States. : sould not recall this woman's name, and advised that
she returned to Europe after she and CHRIS broke up. .5 could
recall no other women who were associates, or involved with, CHRIS.

seemed to recall a pending.

female associates or "girlfriends" for CHRIS,
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Regérding vehicles belonging to CHRIS, adviged that

CHRIS dr~wa a small Chevrolet Vega which was light brown or tan in
color. also believes CHRIS likely had another vehicle since
he rvecalled the Vega as being an old car, CHRIS also had a Triumph

Bonneville motoxrcycle.

; S ASSOCIATED WITH CHRIS BUSCH

advised that his parents had two houses they

- utilized. One was their primary residence in Bloomfield Hills, and

the other was a vacation: type houses they owned pear Ess Lake, which
was located near Atlanta, Michigan. =

advised that CHRIS did visit the house opn Ess Lake,
and ‘was likely to visit it more when he was living in Midlang,
Michigan - (which was cln~=er). CHRIS used to enjoy waterskiing and
fishing at Ess Lake. 3 advised that CHRIS waas more.likely to
go to the Eps Lake house with his brothexr who lived in Flint,
Michigan at the time. . -

_advised that he and his wife used to vipit the Ess
Lake house often. i stated that he and his wife "outfitted”
this house, and would "weexend there! when his parents were overseas,

: advised that CHRIS had a house in Alma. Michigan
which was the same town his restalrant was located, advised
‘that he never visited this houss, and only could recall - visiting
CHRIS' restaurant on one ‘occasion. . _ - L ,

Regarding a residence in Sanfoxd, Michigan, - advised
that he had no redall of such a place but that it was likely that this
was where CHRIS stayed whila at Culinary School in Midland, Michigan.

s did recall he and his wife visiting CHRIS one time when he was
living in Midland. This was the only time he recalled socializing
with CHRIS during this period.

Regé.rding a zeridence in Whitehall, Michigan,

advised that his brother noved: from Flint to Whitehall where he
opened and opexrated a convenience gtore. . )
PETS ASSOCIATED WITH CHRIS BUSCH

) . advised that his parents had a Welsh Terrier with,
white hair, named "Tabatha', that was at theiy house at the time of
CHRIS! guicide. o ’ . ’
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-~ further advised that CHRIE had a his own dog named
vSam" who was a "light tan".color. CHRIS had brought "Sam" back from
an island off the coamst of Spain. "Sam" -was ‘an Ibizan Hound Dog.
Parlier im him life CHRIS also had-a black schrnauzer mix. "Sam" was
also at ' parents house at the time of CRRIS' suicide. It was
nSam® and "Tabatha' that were barking that alarzmed Christina the day
CHRIS' body was found. ) ‘ '

! advised that after CHRIS' suicide "Sam", inh addition
to "Tabatha", were cared for by his parents. had no idea what
happened to these dogs aftexr their death, but advisea that his parents
were not the type to bury the dogs.in thelr yard. .

Jo gl NG CHRIS BUSCH'S ESTATION ACTIVITY

. | advised that other than when the moléstation
charge surfaced he had no knowledge of any lifestyle CHRIS had with

young boys,

. advised that he was '"concerned! when CHRIS waa
charged with molesting ‘a boy. stated that it "seemed like it
happened® and he and his wife were scared for their own son. After
these charges surfaced, and his wifa had their son see a
psychologist and never allowed their son to be alone with CHRIS.

advised that after CHRIS waz charged hias brother

mentioned to him that he beliaved CHRIS had moleshed his own Ltwo
sons " advised that knew this
because hie sons had informed him'of this. advimed that CHRIS
never talked to him about molesting children ox about him having
fantasies of molesting children. Lr .

advised that he had no knowledge of CHRIS ever being
molested as a child, but that you "jwet rhink of boarding school" and
think that it could have happened. had no knowledge of any
molestation which took place within hig immediate family, ox by anyone
asmociated with he and his siblings in their earlier yeara (ie; family

member, teacher or -coach).

s {E_OAKIAN CHI LLING CASE
advised that he is familiaxr with the. Oskland County
Child Killir~ raee. and .ig aware that at one time CHRIS was viewed as
a suspect. stated that Timothy King, 'one of the victimg, was
from Birmingham, Michigan _amd disappeared from a supermarxket that was
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located in * neighborhood., When asked if he (rmarmen, b aver
thought that CHRIS could have been involved in these killings-\
advimed that he "woulA hava trouble" bélieving CHRIS was involved au
any “violent crime", gtated that CHRIS was a "happy go lucky"
pergon who showed no signs to him as being a violent person.

, : advised that neither he nor his wife were ever
interviswed by the authorities in regards to the Dakland County Child
K.il;l.ing cage. : . g .
ar:’tvised that his.family never talked about ‘the
Oakland Countv Child Killing case .ox whethexr CHRIS could have been

involved. - advised that later in l1ife his father shredded all
of the family documents, to includa birth cartificates, which

_stated was "atrange! .

- 1ad no recollection of CHRIS ever being administered
a polygraph in regards to the Oakland County Child Xilling case. When -
asked if CHRT® sver talked to him about this case. o his position as
a suspect, - replied "absolutely not'. ; was asked if
CHRIS was capable of these killings and he replied vthat he did not
think it wae in his nature". . . :

MISCELLANEOUS

: ' advised that he graduated from the University of
Michigan.

e curremtly zatiwsd from the General Motors,’
Chryslexr LLC. and him wifa ° Y1, currently reside in
the C , which is near where their only

chilA. m son. resides with hig wife. [Note: Thia residencea is knmum

as .l
advised that his tather rehbired as the Controllex. of

the cadillac Division of General Motows. . h is an artist,
_and was employed as an advertising executive during the mid 19708 when

CHRIS committed suicide.

. Photographs (for wvictims Mark - Stebbins, Jill Robinson,
Kristine Mihelich .and Titothy ¥ina. vrovided hv autrhorities in
- Michigan, were shown to both . . and producing
negative results. = :

COLLECTION OF DNA

at the conclusion of the intexview ! in the presence
of his wife consented to the collection of a DNA sample by the
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interviewing Agents. In the presence of Agent Daly, Agent MacDonald
_ collected two buccal swab samples fox

The interviaw was then conciuded at approximately S5:25pm.

TOTAL P. 13

61

. BLK 01-'_250



- simply to make 'sure his rights are protected. | told!

4-29-08:- ***(Briefed Deputy Chief Don Studt from Birmingham PD on this lead) *** We met
with D.C. Studt today at the Michigan State Police Metro North Post and briefed him on the details of
this lead into Chris Busch & Greg Greene. Don was already aware of the beginning of this lead from
& meeting he had-back in the fall of 2007 with the King family, including Cathy King. We brought

- Don “up to speed” on the lead and requested that he attempt to locate some reports his agency may

have on a child molestation case possibly involving a victim from Birmingham and Christopher

'Busch back in 1977-78. We told Don that when the FBI was interviewing Chris Busch'’s brother

; last week, ~ mentioned a molestation case that his brother Chris was indicted on prior
to his (Chris’s) suicide, involving a boy whose mother worked as a cashier at Fishers Meat Market in
Birmingham, Michigan. We have no record of this incident that .old the FBI about. Don
stated that there was a Fishers Meat Market in Birmingham for many years, but closed down about
ten years ago. Don is going to attempt to locate any Birmingham reports of this incident. Don also

mentioned that " street where . resided at the time of the King x

abduction/murder was right around the corner from the Krogers and Hunter Maple Pharmacy whe

Tim was abducted from.

4-30-08: *** (Task Force Meeting to make our plans for the up-coming search warrant of the
Busch home at ! , _J)** Present at the meeting
today along with myself, was Garry Gray & Dave Robertson (MSP) and John Ouellet & Jason
Bollinger from the FBI. We discussed and all agreed that we should have our search warrant ‘in-
hand” when we approach the people living at * y : with the MSP Crime Lab to
conduct a search of this home for evidence. | am going to type the affidavit (probable cause) for the
search warrant from my report on this lead. We will meet with, brief and have an Oakland County
prosecutor review our information for the warrant. We will also have Rob Moran from the Wayne
County Prosecutors Office present at the meeting. After the sealed/suppressed warrant is approved
and signed by a Judge, we will meet with and brief Chief Kurt Bowden from Bloomfield Twp. Police

Department on the approach and search of the Busch home in his jurisdiction.

We also discussed some of the things we need to do to “tie-up” this lead prior to conducting the
search. We agreed we would call Connie Fisher at the FBI DNA Lab and request that she move the
Busch DNA to the top of her priority list so we could possible have positive results prior to our search
of the Busch home. The following are the remainder of things that need to be done: Locate and
interview I r about Chris Busch, approach Jane Burgesses husband about a possible
confession/admission Busch may have made fo! in 1977 when Burgess was
representing Busch in a criminal (CSC) case, get reports from Birmingham PD and interview the
victim in that case, swab & polygraph® i, get copies of police reports from any other

-agencies along with transcripts of interviews and put together the search warrant.

4-30-08: After the mesting, Jason Bollinger (FBI) called Connie Fisher at the FBI/DNA Lab in
Quantico, Virginia and requested that she move Christopher Busch's DNA to the top of her priority
list. Connie stated that she is working on DNA for an upcoming trial that will take her a few more
days, but told Bollinger that she would make Chris Busch’s DNA a priority with a tumnaround time of

approximately 4-6 weeks.

4-30-08: ***( * 5 sister called back today) *** | finally heard back from

i sister (I * 7T 77T 7T that resides in Montana., She statedthat -+~ has
agreed to supply Detectives with a sample of his DNA and also to take a polygraph about having
information in our case. She stated that™ wishes to speak to an attorney prior to doing this,
that was fine and asked her how .. .is
going to go about getting an attorney, to which she stated that” , told his counselor at the prison
about the situation and about wanting to speak to an attorney about this, but was not getting any

.. cooperation from them. [told". . ... that we could call Department of Corrections and see if they
- could assist us in supplying

. wvith an attorney so we could expedite this process, to which she
agreed would be great. ’ :
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" 5-1-08: Garry sent an e-mail today to the MDOC Parole board in regards to helping ¢ ’

get an

attorney to talk to prior to taking the polygraph and swabbing him for DNA in the OCCK case. Dave
Kleinhardt from the parolé board sent an e-mail back stating that he confirmed with the Michigan

* Dépattment of Corrections Administrator of Legal Affairs, that they do not provide attorneys or legal

advice to prisoners in such cases. -

| called ) and explained this to her. She stated that she is absolutely

- going to attempt to retain legal counsel for her brother prior to him taking our polygraph or collecting

her brothers DNA. ,
5-1-08: *** (Request made to Midland County Sherrifs Dept. for police reports on Busch) ™"
I called the Midland County Sheriff's Dept. (989-839-4600) today and spoke with "Sally” in records,

in an attempt to get copies of police reports on Busch's CSC case in Midland County in 1977. Sally
stated that they do not keep police reports past 10 years, explaining that they get shredded after .
that. She referred me to the Midland County Jail, stating that they may be able to get me a copy of.
Christopher Busch’s booking photo from 3-4-1877 when he was arrested. She also stated that the
jail would be able to fax me a copy of their arrest/booking report. | called a “Chris” at the jail and left
my name and number requesting cqpy's of their file # MSO-5651. Sally from records also
recommended that | call the prosecutors office at (989) 832-6722 and speak with “Alice” who may
have the copies of this case. | called and spoke with Alice at the prosecutor’s office and she is
attempting to find the file on Chris Busch and will call me back. i

5-2-08: | received a call back today from the manager of the jail in Midland County, Scott
Stephenson (989-832-6688). Scott stated that he does have a file including mug shots of Busch and
would fax it ASAP. | did receive the faxed file from them, which contained their sex-motivated report
on Busch. This report showed that Busch was arrested on 3-4-1977 in Midland County on their 3"
Degree Criminal Sexual Conduct charge, which occurred in Midiand County in 1976. This report

shows Christopher Busch, was represented by Attorney Jane Burgess in this case. The victim in
their case was . The report also shows that Busch, at the time of the offense

was driving a 1975 blue/blue Chevrolet Vega. *** (See the Midiand County file for further details)
dedk

5-2-08: Garry Gray (MSP) called today and stated that he located a receipt that indicates that some
of the physical evidence from the Child Killing case, i.e. Hairs, fibers...etc., may have been sent to
the FBI Lab in 1997 for future DNA processing. _ : ;
5-5-08: | received the packet of reports and court/jail information in the mail from the Midland
County Jail today on the arrest of Christopher Busch for Criminal Sexual Condugct in their county on
3-4-1977. This file also contained an original booking photo of Christopher Busch.

5-5-08: Garry Gray (MSP) called today and stated that he received a lab report from the FBI Lab in
Quantico, Virginia. This report stated that the two partial human hairs found/submitted after the
recent examination of the victims clothing by the Michigan State Police Lab, were not suitable for
microscopic comparison, but-have been forwarded to the DNA Lab at Quantico for Mitochondrial

DNA analysis and comparison. . ‘

5-6-08: *** (interview of |  _ _ . Hels the husband of Jane Burgess (deceased) who
represented Chris Busch back in 1877.) *** Garry Gray & | went to 535 Griswold St. in Detroit
today (Buhi Building) to the offices of Burgess & Burgess and interviewed - . After
introducing ourselves, _ indicated that he knew why we were there because James' Feinberg
who represents ! is a partner in their law firm. [ explained to anyways, why we
were thers, the seriousness of the case, the age of the case and the importance of this case to the
families of the victims, whom we, the Task Force, remain in close contact with. stated
that he had discussed this with Mr. Feinberg, could not find any files on this and all he can

remember is that the subject’s name was Chris. | explained to' 3 how )
statements led us to his office, but that it was not his stat_ements alone that brought us there today,
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killings, since .

.stating that Chris had offered the cottage to their family {o use.

as much as the circumstantial case that we have developed on Christopher Busch about the child
statements, that corroborate what =~ said to the Polygrapher
, indicated that he does not have the “Smoking Gun" type statement that we're

;- hoping for, but stated that if he did he would defi nltely try-to supply us with.that information, but -
would have to consider is ethical responsibilities in doing so.

then mentioned that even though

his wife Jane Burgess and her client Chris Busch are deceased, there remains an attorney client
privilege. 1 explainedto. __hat Chris Busch was charged in 4 counties in Michigan at one time in
1977 for child molestation. _ igreed to talk with us and help us if he could. | asked now

" his wife or law firm came into contact with Christopher Busch, to which he stated that another

attorney friend of his referred Busch to their firm. indicated that he normally would have
handled the Busch case, but stated that he was tied up on another case at the time so his wife Jane
represented Chris Busch. stated that his wife did an excellent job representlng Chris, stating -
that she kept him out of prison, even though Chris was facing some very serious charges

_ told us that the Busch family was very wealthy, indicating that Mr. Busch was in a very high
position in the General Motors Gorporation. He stated that Mr. & Mrs. Busch paid his firm a lot of .
money to represent their son, including flights for Jane Burgess to all the different counties in
Michigan where Chris was charged in. stated that the reason Mr. & Mrs. Busch spent so much
money representing their son was not because they cared about him, stating that they were “very
cold” people but that they were embarrassed by Chris and were only concerned about their
reputation in the community. stated that his wife (Jane) went to the memorial service in 1978

after Chris commitied suicide and that Chris’s parents would not even approach or acknowledge

Jane's presence because they were afraid others would make the connection to her.

_ mentioned the case against Chris in Montmorency County. | mentioned that it
appears that thé Busch parents followed Chris around the state posting bonds for him and cleaning
up his messes. Again _ stated that they were concerned about their reputation and did not like

Chris, stating that they old did those things to keep it quiet. | told 1 that Mrs. Busch even

" approached one of the boy victims one time and tried to “Pay the boy off” to not testify against her

son.  asked if that was the boy from Montmorency, which | stated it was 1
then started to talk about the cottage the family owned in Montmorency County on a lake

stated that he, Jane and their -
boys went up and stayed at the Busch cottage (Ess Lake). told us that while they were
at the cottage, Chris stopped over to visit and was staying somewhere in the area. _ told us that
he had some concerns about Chris being there due to knowing what Chris had been charged with,

-butadded he . _. didn't feel Chris was the type that could hurt someone. ; stated that

he thinks that Chris stayed and cooked a meal for his family because Chris loved to cook and was a
chef. _ stated that Chris did not say much to him stating that Chris was uncomfortabie around
him and most adults, but remembers that Chris would talk to his wife Jane and really liked her. |
asked _ i he remembers where Chris was staying at the time and if it could have been in -
Alpena, to which he stated, “No, he doesn’t remember. “ 1 asked if he remembers what Chris
drove to the cottage in that day, to which he stated, “No.”

began talking again about how much his wife grew to like Chris, stating that because Chris

was a chef and enjoyed cooking, he made a gingerbread house for their family that his wife would

put out at Christmas time. _ stated that his wife was really upset when the kids accidentally
broke it one day after Chris had died. also stated that Chris worked as a chef for the elderly
somewhere in the area where he lives. | . talked about Chris being a nice guy, kind of

quiet and appeared to be a mild tempered guy, But. Added that he didn't know Chris very well.

Garry asked I . if he knew about Chris being looked at by the Child Killer Task Force at the
time of the kiliings, towhich _ stated, “No.” | asked if he remembers his wife (Jane)
mentioning to him that Chris had been polygraphed about the child killings by the State Police in
Flint a few months prior to Burgess & Burgess getting Chris’s case, to which*  _ stated, “No.”
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"“toWhich he stated that yes they were using*

~ polygraphed him?

* some conversation off the subject, | asked

stafed that he and his wife Jane definitely had conversations about clients and discussed their
cases, but stated that he just doesn’t remember much about their conversations involving Chris.

. We asked ’ - sifhislawfimwasusing! _ s polygraph services alot back then,
. nen, stating further that their Law Firm would-
never allow a client to take a police polygraph prior to taking a private polygraph. | asked f he
remembered his wife telling him that* ~had called to tell her that her client : :
I . and made mention during the pre-polygraph interview that about possible
involvement in the Oakland County Child Killings, to which ' stated, “No.” | told ey
that during a phone conversation with - r a few months ago, | asked 7 how he
knew that Chris Busch had committed suicide approximately a year and a half after he had

" stated that he had a conversation with Jane Burgess, shortly after
Busch’s death, at which time inquired about Busch, to which Jane Burgess told

he / . didn’t have to worry about it anymore because the guy killed himself. | asked '

3 if he remembers this or his wife discussing this with him, to which he stated, “No.” After
he thought that, based on what he knows about
Chris Busch, his family situation and the circumstances of his cases, could he see Chris Busch,
having possibly been involved in the Child Killings? Before | could complete the question,
spoke up and stated, "Yes, he could.” We ferminated the interview at this point and asked ~

5 o call if he remembers any other information about Chris Busch, to which he stated he

that

would. ,

Approximately and hour after we left the Burgess & Burgess law firm, : called me and
stated that one of his son's remembered what Chris Busch was driving the day he came over to the
cottage on Ess Lake to visit the Burgess's, stating that Busch was on a motorcycle.

** The information about Chris Busch staying somewhere else in the area of the cottage and

driving a motorcycle over to the Busch, cottage, corroborates what
had told us during earlier interviews. : 3 told us that Chris Busch took him to a house

near town, not to far from the cottage on Ess Lake, where Busch showed t 3 child pornography
films of boys being tied up and anally molested. told us that Busch gave him Marijjuana and
beer, undressed him and tried to tie him up and anally molest him. . s stated that he ran from
the bedroom at this house and Busch told another subject in the house that 3 did not see, “I'll
take care of this,” as Busch ran after » told us that after Busch caught up with him,
Busch did not force himself on . also stated that he remembers that Busch had a
lot of “toys” at this house, referring to snowmobiles, motorcycles...etc. When we inferviewed

| about the cottage on Ess Lake, ! 1 kept saying that he was never at a cottage,
stating that he thought it was a house that Busch lived in with another guy.

5-7-08: Garry Gray (MSP) and Jason Bollinger (FBI) went to the Detroit office of the FBI foday to
research their files regarding the MSP report Sgt. Gray found indicating that some of the physical
evidence (hairs, fiber..etc.) from the child killing case had been forwarded to the FBI for future DNA

analysis and comparison.

5-7-08: While | was writing the Affidavit for the search warrant today for the upcoming search of
Busch's home in Birmingham, | was reviewing my report from the fall of 2007, when | noticed
something that contradicts what . . has been maintaining about not taking a confession from
Busch during the pre-polygraph in 1977, According to my notes on 10-01-07, in the Livonia report
on this lead, | wrote that Wasser's attorney, while arguing his motions on the record in front of Judge
Kenny, stated thatin 1977, when Jane Burgess brought her clientto  __rfora private polygraph,
it was in regards to a separate CSC charge unrelated to the child kifling case. Attorney Feinberg
went on fo say that it was during the pre-polygraph interview on this separate CSC that this subject
confessed to the child killings. My notes also indicate that Feinberg's statements about his client

were made on the record.
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“request a copy of those franscripts: < . _
- §-8-08: | received a letter in the mail today from

&{.‘F{_rgsecutors Office and requesfed that_he_ i

I called A.P.A. Rob Moran today at the Wayne County Prosecutc > S

secure the Task Force a copy of the transcripts from these motions heard in Judge Kenny's
sourtroom on 10-1-07. Rob stated that he would talk to the court report in that courtroom and

~atthe Ryén Correctional '

Facility (MDOC). A copy of this letter was also sent to Col. Munoz (Michigan State Police), David

Gorcyca, (Oakland County Prosecutors Office), along with the Parole Board at the Michigan
Department of Corrections. In this lefter  _.. indicates that he is willing to submit to DNA testing

~and a take a polygraph test, but only if he can take both through an independent source.

" | called sister in Montana ( . and left a message with her that we already
have : DNA through the prison system, so the only issue is the polygraph and taking-an
independent polygraph is not an option. | stated that we have cleared hundreds of people in this.
case using our polygraph examiners and ....... either takes the test through us or he is considered
to be refusing to take it, and in that cass | guess he is on his awn. *** (See letter in ( i file
for further details) *** , . I
§5-12-08: Garry Gray (MSP) received an e-mail from the Michigan Department of Corrections
Parole Board today, indicating that .
stated that 1 would be up for review again in February of 2009, *** parocle
getting denied and the message | left his sister about our polygraph being the only one he can take

and a private polygraph not being an option, we may get how get a response out of |
indicating that he wants to cooperate with us and take our polygraph on the OCCK case."

5-16-08: | was reading through the Livonia Police Investigative report today on the Homicide of
Timothy King and observed something “interesting” in Detective Sergeant Varajon’s notes. During
the autopsy of King, the Medical Examiner recovered a hair on the scrotum of the King boy. This
‘hair was collected at the autopsy by Detectives and is listed on the Michigan State Police Lab report
that contains all the physical evidence collected from King during his (King) autopsy.

Three days after the autopsy, Livonia Detectives met with personnel from the MSP Crime Lab,
including civilian Evidence Technician James Hauncher. Detectives were told that the hair found
and recovered from Tim King’s scrotum during the autopsy, is suggestive of a human facial hair, but
more testing would need to be done. *** This is interesting, due to the fact that it appears that Chris
Busch still had his full beard at the time of Tim King’s disappearance. The location of this facial hair
on King's body could also be explained, due to the fact that Busch was known to perform oral sex on

his young male victims.
5-26-08: Investigation continues.

6-10-08: | spoke with D/Sgt. Garry Gray (MSP) today about this lead. Garry stated that he
received a phone call last week from Connie Fisher at the FBI/DNA lab in Quanitco. She stated that
Christopher Busch's DNA, along with several of the other suspects that we submitted have been
compared to the hair from Timothy King's mouth with negative results for a “match.” She also told
Sgt. Gray that she is currently processing the partial human hairs that have been recently submitted
for Mitochondrial DNA (recovered during the recent re-examination of the victims clothing) and once
a profile is developed from these partial hair fragments, she will compare Busch and associates
DNA ta the DNA profile of these fragments. *** Not the news we were hoping for, but not completely
bad news. Our suspects DNA will still be compared to the two hair fragments from our victims
clothing. We also have the white animal hairs from 3 of the 4 victims clothing. o
. . .
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was recovered frem Tim King's scrotum during his autopsy in 1977. This hair was tagged by Livonia
Detective Varajon and tumed over to the State Police Crime Lab personnel for processing the day of
King's autopsy. Warner Spitz told Detectives at the time this hair was recovered from King, that it | is

-
5 more than likely a suspect's hair.

6 | called the Livonia Property Officer (Scott Tar), and asked h:m to see if he can locate this hair from
7

8

.1 __6-18-08: So far, the State Police have been unable to locate the pos&b!e human facial hair that - o

King that may have possibly been returmed to Livonia by the State Police.

6-17-08: | went to the home of ' s today on vinan.
9  attempt to show him photos of Christopher Busch, Greg .Greene,
10  and others. Ted Lamborgine took * 7 with him to meet other pedophtles in the metro Detroit
11 area in the mid to late 1970's, so if there is a connection between Busch/Greene & Lamborgine,
12 /" may be able to make this connection, especlaily since it looks as if Busch may have been
13  involved in a child porn ring with other pedophiles in the area. There was no one home at the
14  solleft a card in the door for " _. "to callme. The only connection so far between Chris
15  Busch & Greg Greene Is from | - , who said he thinks he saw Busch & Greene

16  with Lamborgine, dropping a boy off at a house i m the 70’s.

17 6-18-08: Officer Tar called me back today and stated that he was unable to locate any evidence .
18  from the 1977 Timothy King Homicide case that may have been returned to us by the state police.
19  The only evidence connected to the King Homicide, Case # 77-0006883, located in the Livonia
20 Police property room was evidence collected by me over the past 4 years, durmg our recent

21  investigation.

22 6-23-08: ... s called me today and gave me ~'new address, stating that he no

23 . . longer lives with them in Woodhaven. She told me that " is now living at

24 ~ and that he is willing to meet with me. _is supposediy living with
h ’sniece’ “... . who has a cell phone number of .

26 6-25-08, | “ran’ through the “Lexis-Nexis” computer database again teday in an
27  attempt to locate him for an interview. He still shows the Berkley address, which is not a valid

28  address for him. [ also ran him through the Secretary of State & L.E.LN. systems to see if he had
29  any new warrants issued or had been arrested recently, ¥ S.0.S did not
30 show a new address for him.

31 6-25-08: ***interview of © - - today. *** | went to-

32  Michigan today and interviewed ' This interview was an attempt to see if there is any

33  connection between the “Busch & Greene lead” and the "Lamborgine & Moore !ead." I showed

34 * photos of Christopher Busch and Greg Greene, both of which " right away, stated
35  he did not recognize either one. ‘_. _ said as soon as he ooked af their photos “1 never seen
36 them before.” | showed him a photo of ! and as soon as '  looked at
37  his picture he stated, “Yah | know him, | seen him at ' house on " | asked

38 " if he was sure he had seen the guy ) in that photo before, to which he stated, yes
39  he remembers seeing him several times at house. |told’ that i looks

40  like a lot of teenage boys that might have hung around with 8, towhich " insisted
41  that he knows (. from Moore's house, again stating that had seen him there several times,

42  drinking in the mid-late 70’s when he and ! . were both 16-17. years old. | asked 2.l
‘43 there was anyone else he could think of that was at } . on those occasions when he states
44  thist was there, that could verify his story. = _” said that }

45 v : might remember ( 3 or seeing him at’ s house.

46 ' ) 3" sister-in-law called me after the interview, and stated that

47 fives in North Carolina and that his real name is i » but she

. wasn't sure how to spell it. .. _'saidthat . .went by 3 , but his real name is
o4 The last photo | showed ' 'was s photo.
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" stated he thought he remembers seeing him at Moore’s a couple of times, but wasn 't sure.

1
o2 dFd “say that he thoughtthe mame sounded familiartoo” —
3 S was present at the interview and took photos of the plctures | showed fo " 80
4+ she can run thém by her husband | 3 and others that may know these guys. She is gomg
5  to call me after she shows the pictures around. *** No “soiud” connection was made during the
- 6 interview with ¢ " today, between the Lamborgine Lead and the Busch & ereene lead,
7  but ] reaction to the photos of' - s.was interesting. ' insisted he
8 hadseen( sat b house several times. ** | didn’t get the impression that
9 " was trying to make C...... sfit. ' ' right away stated he did not recognize
10  Busch or Greene when shown the photos We have determined that Busch was into child
11  pornography, films, magazines, boys being tied up and anally molested. Busch would have
12  to have a source to obtain this child porn, especially in those days. Just a possibility, but
13 -8 was someone who would supply area pedophiles with child porn movies & wnth
14 boys.
15 7-2-08: Task Force meeting today at the MSP Metro North Post Present at the meeting today,
16  along with myself was Garry Gray (MSP) and John Ouelett & Sean Callahan (FBI). Callahan took
17 . Jason Bollinger's spet on the Task Force after Bollinger was transferred to FBI Surveillance. We
18 discussed the Busch/Greene lead today and what we want to do next. Prior to.executin’g the search
19  warrant at the Busch Home on b we are going to bring ' rin on the
20 investigative subpoena he is still under and question him further under oath. Ouelett & Callahan
. 21 are going to go speak with . s at the Ryan Facility to see if they can get him to cooperate
22 further and take the polygraph. | am continuing to type the affidavit for the search warrant. We are
23  also going to set-up an informational meeting with the prosecutors from Oakiand County who will be
24 reviewing the search warrant, to brief them on this lead and bring them up to speed on our
25  investigation and plans. _ :

( 7-7-08: Possible _ Dagner connection. Garry Gray called me today, and stated that in
2. response to his e-mail to Helen Dagner about the DNA of 18 received and e-mail from her
28  stating the following: She stated that she found in her notes from an interview of sin
29 1991, that when she told him that her husband Wally Dagner (Rogers City Policeman) committed
30 swmde on November 20", 1983 _ stated to her, “That'’s interesting, because a friend of mine
31  killed himself November 20", 5 years earlier.” This is the day that Christopher Busch killed himself.
32 This may explain the house near Alpena that f 1 &1 _ 3 were all
33 referring to that Busch was staying at. It may also be that Wally Dagner committed suicide
34  because of his involvement with Busch & the killings and Helen has been covering for him all
35 these years. Maybe Wally Dagner owned the house outside of town where ' . Was :
36 ° molested by Busch. i stated that there was another person in the house and that he
37 didn't know if it was Busch’s house or if Busch just stayed there. Garry Gray told me today,
38  that he confirmed that Wally Dagner did in-fact commit suicide November 20" 1983,

39  7-22-08: Garry Gray told me today that Helen Dagner had the name Chris Busch “Flagged” in her
40 notes from the ' interview and aiso stated that maybe was telling her someone
41  else's story when he was discussing the OCCK cases with her during those interviews in the early
42 90's. Over the years Helen Dagner has been very adamant about : _ seing the Oakland
43  County Child Killer, based on supposed circumstantial information that she developed through
44  interviews with! She has maintained that _has details about the killings that only
ig " the killer could know. The task force investigated ! _iin the 80’s and cleared him. )
47 ==+ The current Task Force is g going to investigate this posslme connectionifnendshlp
(/‘° betwesn Busch & independent of Helen Dagner. **** .
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7-22-08: | went to The Oakland County Medicai Examiners Office today to. try to get a copy of the

Kenli

1!
2 Autopsy Protocol on Christopher Busch. The death ceruficate showed that an autopsy was in-fact
(¢ conducted by Oakland County M.E. Robert Sillary. This is the same Medical examiner that did Jill
. Robinson & Kristine Mihalich's autopsies.. The only record that they, had in the Busch file was a very '
5  basic Autopsy type cover sheet that said general information, along with a toxicology cover sheet.
6  The autopsy sheet had Busch’s name, M.E. case # 78-2221, 27 year-old white male, the date of the
7  autopsy, Nov 20", 1978 at 1:00pm, Cause of death (Gunshot wound to the head), manner of death
8  (Suicide) and was signed by Robert Sillary. The Toxicology report stated that Christopher Busch’s
9  biood alcohol level was a 0.41%, signed by Robert Sillary. | spoke with several employees at the
10 ‘M.E.s office and asked about the rest of the report or a more detailed report of the autopsy. 1 was
11 told that M.E. Robert Sillary had been fired from the M.E."s office and his report’s or lack there-of
12 was one of the problems Sillary had there. | was told that the cover sheets are all they have on the
13 autopsy of Chris Busch. *** (See copies in Busch file) *** :
14  7-23-08: |identifieda’ . today, who was the next-door neighbor boy of the Busch
15  family inthe 1970's. " .was approximately the same age as Chris Busch, but a few
16  years younger. ! 's mother still lives in the same house at E
17 i [V ~  :had an older brother named [ ' that died in 1982, These
18  boys may have kiiown Chris Busch and/or J. _s from the neighborhood and may be
19  ableto connect Busch &' s through an interview and/or photographs of Busch, :
20 - Greene..etc. _ ‘ .that lives in Bioomfield hills and practices is Rochester
21  Michigan. According to the Secretary of State, curfently resides at{ . ... _. .~
22 ). , His D.O.B. is - A checkon’ ] . through the
23  Lexis-Nexis database shows the? = =~ taddress current through July of 2008. This check
24 also shows another address for C 3 . It shows
25  this to be a good address for ! 1 through July of 2008 and shows that this address is a
74 hospital in Cook County lllinois. There is also a current address as of January of 2008 in this report
L that could be his medical practice in Rochester, Michigan. This addressis< "~~~
20 : ++ Hopefully an interview with this subject will help us
29  identify and confirm associates of Christopher Busch and the Busch family. ***
30 7-25-08: Garry Gray (MSP) had information that Chris Busch and s may have both
31  worked at one time, together at either “Biff's” réstaurant in Bloomfield or the “Maple-House” in
32  Bloomfield. Both guys were either cooks or chefs. | performed a “Google” search and a “Lexis-
33  Nexis” search on both restaurants, neither of which resulted with a positive response.
34 8-43-08: | called and spoke with ! today about meeting with him to discuss
35 some old neighbors on | _ s from back in the 70’s, | 1 right away said
36 you must be talking about the Busch’s whose son killed himself back then. | told him that [ was
37  looking for his help in an old case and wanted to meet with him to look at some pictures.
38 " 1 stated he would help in any way he can, stating that he moved out of the home on
39 _ ratage 18, in © | and doesn't really remember much about the Busch family.
40 ; stated that his mother who still lives on ' L . might know more about
41 them than he does. | asked if the son who killed himself was a “big guy,” to which |
42 - stated he was a heavy-set guy. | 1 said that he kind of remembers him but wasn't sure.
43 I - stated that he is off work and will be at his home in West Bloomfield next week If
44  investigators wanted to come by. The Dr. supplied a home phone number of ? sell
45  number of / : : :
46 8-18-08: *** (identified where i is possibly staying) *** | have peridodically
47  been checking . name in the Lexis-Nexis database and through the Secretary of State to
4§ try to locate him for an interview about Chris Busch. | checked his name in the Secretary of State
’ " 3, toreside at .

Computer today and it showed a ! B
I ' I'performed a check th_rough “Mapquest,” which
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showed this address to be located on the west side of Manistique Lake in the Upper Penninsula

Rear Curtis, Michigan.
8-20-08: Garry Gray sentme a copy of an e-n_"lall today that he forwarded to FBI Agent, "Tommy

McDonald, the agént that interviewed. for us. Garry is requesting that Agent
McDonald re-approach ¢ with a few more questions we want to ask him.

8-20-08: | called-and spoke w:th ! i today about possubly interviewing him tomorrow at
_ his house. [ agreed to speak to us tomorrow morning at 9:00am at his house in
Bloomfield Hills, Garry & 1 will be going to mterwew r and show him some pictures of

Busch, Greene, ¢ o oo ey house s at !

8-21-08: ** (Interview of f 1 about Busch) *** Garry Gray (MSP) & |
interviewed ' n at his home today on |
grew up across the street from the Busch Family, but was 4-5 years younger than Christopher-
Busch. | didn’t remember much about Christopher Busch's physical appearance
except that Busch was a heavy-set guy. | asked if he remembers what Chris Busch was driving
back in the 70's, to which he stated he thinks it was a small, blue, older car. .. + then told
~ Detectives that his mother might be able to help us more, being that she was a “stay-at-home” mom
- and had dealings with the people in the neighborhood. ‘| stated that his sister recent{y
. told a story about coming home one day, when she was a little girl, with a Polaroid photo of a man’s
genitals and showing their mother. [ 1 did not know where the photograph came from,
but stated that his mom might be able to tell us if she got it from Christopher Busch.
also told Detectives about a couple of other mom’s in the neighborhood that stayed home during the
day that may have had a closer connection with the Busch family than his family did. He mentioned
the * family that own ! "~ 1also mentioned the -

famrly that lived directly across the street from the Busch’ ~n stated that he thinks '
1 was fairly close to Chris Busch’s mother and that ; . had boys the same age as the

Busch boys and might be worth us talkingto. [ .. also stated that he believes
still resides on | 3 across from the old Busch home. Even if Dr.

. mother isn’t wilﬂi}ig to talk to us, maybe the sister would, about whether or not
Chris Busch gave her that photograph back in the 70°s.

8-22-08; ***| was reviewing the Christopher Busch suicide report that Bloomfield Twp. PD wrote on
November 20", 1978, when | noticed that a neighbor couple, at the time of the suicide, told pofice,

that they were close with the Busch family and Chris Busch. This was '
that resided at - right down the street from the Busch family. 1

performed a check through the Lexis-Nexis computer database and located both '
The results of this check, showed both of these people to now be DECEASED.

8-22-08: | wentto: 2 today in Bloomfield Twp with Livonia Detective Greg
Abraham, and took a few photos of the former “Busch” residence.

- 8-25-08: - *** [dentified ‘today possibly living in Texas.. Multiple state

- criminal history from Michigan in 77, to Las Vegas 11-23-78...many arrests and several states

_including living all over the country...”******* | began searching today, trying to identify

' . This subject is listed as also bemg arrested, in the State Police report from 1977, when
Busch & Greene were arrested for multiple counts of Criminal Sexual Conduct in Flint. After Busch
and Greene were cleared Y of involvement in the OCCK case, the newspaper reported
that the 3 Flint men have been cleared. The State Police report has . listed as arrested, but
does not explain his involvement/connection to Busch & Greene or anything about his charges. This
subject appears to be alive, living in Texas and needs to be interviewed about his connection to
Busch & Greene. ***(See:  ile for Criminal history records and current addresses) ***
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1 828-08: ™ was re-approached {oday about taking the polygraph. = John Ousliet &

INCUTIVOU 1VI | 1 IH wvaniail iu \JUUIILy NIGIN &V L MM I & mavh 11 .va

— 2~ Sean Callahan (FBl) wentlo ses s today at Ryan Correclional. about taking the —
_ polygraph in the OCCK case. f s sister, a few months ago, talked out of taking the
v -test. T , needs to be polygraphed about possible having information from Busch and/or

5 Greene about the OCCK case. After a brief discussion with ' he agreed to take the
6  polygraph, but stated he was going fo talk fo his sister in Montana first. Until he can be cleared by a
7  polygraph, he will still be conslderad a possuble suspect in the OCCK case and his parole will

8 .

continue to be denied.

9 9-1508: ) have spent the last 6-8 weeks, typing the tefnplate that we will use for the affidavit to
10  search Busch’'s home on! | pulled out the most important information from the -
11 70-page report on this lead and put it into a 15—page affidavit to use as a guide while constructmg
12 the final draft of the affidavit & search warrant.

13 9.23-08: The Task Force met today and, using this témplaie, we put fogether a brigf, 6-page

14 - seagrch warrant & affidavit fo present to the Oakland County Prosecutors Offics for approval to

15  search Busch's home on 1. Gary Gray (MSP}) is going to make arrangements
16  with the MSP Forensics Unit (Crime Lab) to conduct the search of Busch's former home. Present at
17  thiz meeting, along with myself, was Garry Gray & Dave Pobertson (MSP) and John Quellet & Sean

18  Caliahan (FBI),

19  9.2808: As oftoday's date we have not yet heard back from* ;or hlS sister in
20 regardsfo’  taking the polygraph. John Ouelist (FBI) is going to call . sister and retum

21  tothe prisontotalifo ¢ about this.

22, 10-1-08: As of today's date, we still have not heard back from " urhis sister about taking the
23 polygraph. Meanwhile, remaing in prison and will continue o have his parole denied until
zz_t he can be clearad in the OCCI{ case. Because of his refusal fo take the po!ygraph the task force
. cannot clear him, so he remains a suspect in‘the case and could remain in prison until his maximum
;i “out-date” which [s 2027. If he takes the polygraph and is cleared, he is no lenger a suspegt and can
27  be immediately paroled. *** it's inferesting, because he claims to have no involvement or
28  information about the case, yet he won't take the polygraph to clear his self and be releaséd
29  from prison. _ spent a lot of time with Busch & Greene In the late 70's. Hewas a
0  wvictim of both men and was the only one, of all the children they molested, that was
approached by Busch’s mother, attempiing to pay (- © o keep quiet about her son.™*

3

31

32 10-2-08: ** More physical evidence was located today at the FBI storage facility in Detroit,
33  including the human hair recovered from King during the autopsy ** Gairy Gray (MSP) &
34 John Qusllet (FBI) went to the FB office in Deairolt today to pick-up some trace evidence that has
35  Dbeen stored at this facliity for many years. While recovering this propeity, they found packages

36 containing animal hairs that had been recovered from JJill Robinson's jacket during her autopsy

37  during the orlginal investigation. ** This means ‘that animal hairs have now been found on ALL
38 four victims clothing. Prior to finding these hairs, it was thought that only 3 of the 4 victims
39 clothing had animal hairs {white dog hairs) on frhem Garry & John found more evidence at
40  FBI lab in Detroit. Along with the animal hairs, they found the human hair that had been recovered
41 from the genital area of Timothy King during his autopsy March 23", 1977. The M.E., Wamer Spltz,
42 stated in his report that he believed this to be a suspect hair, dus to the fact that the vlctim did not
43  yet have hair in his genital area. This hair had, originally been coliected at the time of King's

44  autopsy by State Police Crime Lab personnel. On March 28" 1977, Livonia Detectives received a
45  report from the State Poelice Crime Lab, stating they believe this hair to be a human facial hair. Until
46 today, we have been unable to jocate this hair, it does not appsar at this time that this hair has
47 been processed for DNA and may be the single plece of physical evidence needed to solve

48 this case.

v
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10-6-08: | met with Rob Moran from the Wayne County Prosecuiors office today and picked up

[IANWL V. VIR SViY e AT I e i)} Iv Nl CAINIGAL INA WA Ib] NAINVIIN LV 1 L 7N DN & FNVE 1] e

1
2 coples of the transcripts from the motions with Attorney Feinberg involving his client L
Z™ back in October of 2007. These transcripts. had been previously ordered sealed by the court of
{.  appeals. Judge Kenny signed an order fo release a co;ay of the transcripts for mvesﬂgators for
5 investigation purposes.
6  10-6-08: Jchn Ouellet called me tonlght and stated that he spoke with . sister,
“o&] 'who resides in Montana. Johnsaidthat.  {told herthat her brother has been approved
8  for parale by the parols board. As far as the task force knew, wollld not be paroled until hse
9  cooperated in the OCCK investigation inta Busch & Greene and took a polygraph to clear him. John
10  stated that the sister indicated that she sill might have i cooperate and take the polygraph,
11 priorto leaving Michigan. | called and left a message for Garry Gray (MSP) to see if he can contact
12  the parole board in Lansing and find out lf has in-fact been paroled and will be leaving the
13  state soon? :
14 10-7-08: | spoke with Garry Gray. He c:onflrmed that ¢ tig due to be paroled in approximately
15 3 weeks. Garry contacted LL Dykstra (MSP Polygraph Examiner), who agreed fo administer the
16  polygraph fo -+ on Friday October 10", 2008. taking the polygraph alse depends on
17  whether or not his sister in Montana allows him to take it. She is still acting as his attorney and
18 - advising him on this matter. Garry contzcted the inspector at the Ryan Correctional facility, where
19 3 is housed and requested that the inspector asked 1’ 3 ffhe's willing to take the
20 polygraph on Friday. The inspector called Garry back and told tim that +said he would
21  consider faking the test on Friday, but wanted fo run it by his sister first and would let the Inspector
22 knowtormorrow.
23  10-7-08: lthencailed’ . on her cellphone and left a message about this. To make sure
24  she heard it from us first, so she didn’t think we were trying fo trick her broiher or ga around her on
25  this. linformed her that we have a polygraph scheduled for Friday Oct. 10™ and when her brother
.-y passes and cleared, he can be paroled in just a few weeks afterwards.
27 10-7-08: ** Notified Oakland County Prosecutor’s Office today about this lead & requested to
28  meet with them *** Garry Gray, contacted Asgjstant Oakland County Prosecutor “Ed” Cybor today
29 o set a time for the Task Force to come in and meet with, brief them and get approval for this
30 search warrant for Busch's home.” Garry gave Cybor a few details about what this search wamant
31  has todo with. A meeting was scheduled for Tuesday October 14™, 2008 at 1:00pm.
32 10808 =*( , agreed to take the polygraph ** John Ouellet (FBI) called me today and
33  stated that he spoke with\” 5 sister, , and that has
34  agreed fo take the polygraph scheduled for 10:00am Friday October ']0"‘ 2008 } talked to Garry
35  Gray (MSP) today who stafed that he has a[ready obfained a "wrif’ for to take the
36 polygraph. '
37  10-10-08: ™4 ; took the polygraph today at the ISP Northvslle post == took
38 the polygraph taday at the MSP 2™ District Headquarters in Northville, Mi. D/Lt. Robert Dyksira was
39  the polygraph examiner that conducted the test, During the pre-fost Interview and some pre-test
40 questioning, 3 was acting very rervous and asked Agent John Ouellet (FBI) 3 fimes, “what
41 happens if the test is inconclusive?" Inconclusive is a police term. He’s been talking to
42  someone prior to the test. kept holding and reading the hible in the room during breaks,
43 . priorto taking the test and looking back at the bible ir the room while answering questions. At one
44 point during the pre-est, - was shown a photograph of the 4 victims from the OCCK case
45 .and became very upset, asking, “how do 1 know whether or not these are the same four kids?”
46 Lt Dykstra showed a phioto of Greg Greene, hut never told « who it was in the
47  picture, has maintained all along that he dossn't know Greene. ecame upset

‘ _ about these photos and demanded to talk to Agent Ouellst who was in the other room, along with
.-, 'other Task Force members, observing the pre-test.questioning on CCTV. When Quellet enteréd the
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room, ", upset, stated, " what are they doing showing me a pleture of Greg Greene, indicating

he does In-fact know Greene.
Lt. Dykstra then administered the polygraph to . , about his mvolvement in, and/or having

information about the child kilings. After the test was completed, L. Dykstra reviewed ths polygraph

charts and determined that ©

all of which resulied in the test’
reviewing ths charts, that het may have been mowng around & bit during the test.

Priorto! ; receiving the results of the test Agent Quellet, "swabbed” the Inside of !
cheek for DNA. This swab was then packaged, initialed and tumed aver to Sgt. Gray (MSP), to be
shipped fo the FBI Lab In Quantico Virginia for analysis ahd comparison.

After the test, when reviewing the results with- ~ *, he denied purposely holding his breath
and sabotaging the test, but later told Agent Quellet and 8gt. Gray that his cellmate had falked to

3 held his

breath during quest:onmg, along with taking quick shcrt breaths, tapping his feet and moving around,
L shimself stated to LE. Dykstra, before

him about how to beat a polygraph. This would match’ = ; using the term "inconclusive” prior to
taking the test. ** It's interesting that after all this ime of insisting he had nothing fo
do with the child killings or held any information about them, he sl purposely sabotaged the

test to force an inconclusive result. This leads investigator's to belisve that ¢

was his only hope of being paroled, knowing that he could not passthetest. °  satthis

point, is still not “cleared” in the child killing case and is considered a co-suspect

10-13-08: *** Garry Gray & | briefed the State Police Crime Lab director and scientist today
on the upcoming search of Busch’s home ™* We met today with the director of the lab, D/Lt.

Charlis Morden, Heather Viita from the DNA unit and Guy Nutter from the Trace Evidence unit. We

briefed them on this lead, showed them pictures of Busch’'s home and explained what type of

physical evidence it is we are looking for and why. They expiained some of the methods they would

- in the home and the posslbilities of finding and recovering this evidence.

i They are going fo purchase a vacuum to be used specifically for, the search of this home, which will -

 include vacuuming the air-dust system of the home, puliing hack carpeting & baseboards .etc.

10-14-08: *** Today it was determined that Greene was possibly out on bond at the time of
King’s abduction ™" Garry Gray was reviewing some old notes today from Task Force Detective

Doan (Southfield PD) and observed where Doan had wriften the following statement; "Greene was

sent to Jackson Prison on 8-17-77. "Out on bond fill then." This means that Greene may have
posted bond sometime between February of 1877 and when he went to prison in June of 77. King

‘was abducted and killed in March of 1977.

10-14-08: *** bfiet with Oalland County Prosecutors today, presented our case and requested

approval to search Busch's home. *** The Task Force met with Assistant Oakiand County
Prosecutars Ed Cybor &.Gary Tunis today. Present from the Task Force, along with myself was

Garry Gray & Dave Roberison (MSP) and John Quellet & Sean Callahan (FBI), We briefed them on

this lead, what we've developed, how it was developed, showed them pictures and explained why
we want to search the Busch’s home. They were very interested and stated they would look it all

" overand get back to us. Tunis indicated that he didn't see any reason that they wouldn’t approve

the search warrant, but simply indicated that a few changes and additions would have to be made to
it first, Tunis further stated that it sounded like plenty of prabable cause exisied to search this home.

10-15-08: *** Kym Worthy offered today, to convene a Grand Jury in this case to compel
those like’ , Cabot and maybe others to answer questions

truthfully in regards to this case or face jail thne. | relayed. her offer to Sgt. Gray (MSP).

10-16-08: 1 was reading through some of the reports on Busch from 1877, and found the sex
totivated report that was filled out by Midland County Sheriffs when Busch was charged, .In this
b onrt it states that Busch's parents aitempted to "buy off" the \ncttm in this case. The victlm in this
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;;ase was : This matches what | i told Sgt.'s Williams & Gray during an
interview with ~~3 at Camp Ojibway in March of 2008, ——-—— fold investigators that Busch's
mom came to Fiint in a limpusine, called him over fo the car and tried to pay him off.

" 4047-08: | called Hunfirigton Beach PD in Callfornia today and époks with & Yolanda if the ©~ - -+

Records Bureau, She looked up Greg Greene's case from 1974, when he was charged with
Kidnapping, False Imprisonment.and numerous counts of Child Molestation. Yolanda stated that
due 1o the sericusness of this case they did save it and have the originals files avallable. | faxed a
written request for the entire file on Greene. She stated that a detective at their department would
fock over my request and make contact with me about getting a copy of thelr files.

40-20-08: *** (Received the Huntington Beach PD reports today, on Gresne’s amest in 1974,
for muitiple CSC’s in Huatington, Califoinia) ** This police report, outlined the investigation into
the incident that led to Greene being arrested, charged with 46-50 counts of Child Molestation, False
Imprisonment, attempted murder and then being sent to a state mental hospital where he did only 6-
12 months and was released. During the Interview of Greene, after his arrest, he named at [east 15
young male victims that he had molested and sodomized many times, adding that he had molested
children over 200 hundred times while in California. Greene fold palice he worked with a pedophile

friend named F ~~~ ° 1 who ran the haseball [eague that Greene coached In. Greens told police .
that vas also a pedophile and gave Greene a job coaching in ex-change for Greene bringing
young boys to 1 for him to molest, . " ] . '

The Incident in which Greene was arrested and jailed for, involved a 12 year-old, w/m victim

~, of Fountain Valley, California, Greene took this boy ouf to a drive
in, got him some alcohol and marijuana and then, after dark, told the boy that they were going to go
refrieve a bicycle that Greene had stolen earlier and stashed near the baseball figlds. Greene took
this boy to the wooded area of the fields, near the San Diego Freeway and began to molest him.
Greene performed oral sex on this boy then the boy became uncooperative. Based on admissions

' {o the police by Greene, about anally, sexually molesting boys that is probably what Greene
' was attempting to do when this boy became uricooperative. Greene told the police that he

struck the boy in the neck to keep him quiet and then put his hand over the bay's mouth until he was
quiet. The doctors determined that the boy had actually been strangled by Greene and showed
abrasions on the inside of the mouth where Greene had held his-hand over the boy’s mouth.

After the boy was unconscious or dead, Greene held a lit cigarette tp to the boys nose Inan
attempt to walke him. When this didn’t work, Greene pushed the lit cigarette into the skin on the
boys “helly" 3 times attempting to see if the boy would wake up or was alive. Greene, then drug the
boy through the woods & fleld to his car and dumped him face down in the back seat of his car.
Greene then drove around L.A. trylng to figure out what to do with this boy. Greene eventually drove
near an area hospital and dumped the boy, who was still unconscious, on the grass around the
cormer from the hospital. Greens did not know whether the boy was alive or dead at this time.
Greene then drove across the street from the hospital to a payphone and called the hospital about
this boy; stattng that he found the boy unconscious and he thinks he needs help. Gresne did not
give his name. After driving areund, Greena checked to see if they found the boy and they had not,
so he called again, The boy was eventually found, was alive and treated. This M.O. of Greg .
Greene's (or handling of the victim) is very similar to OCCK case, in regards to the age of the
boy, anally molested, sitrangled/suffocated and dumped in an area whare they would be
found. (See Huntington Beach Police Department’s report for details. Busch has also put his
hand over a boy’s mouth to keep him quiet when he was screaming. Busch did thisto . ___

-, at Busch’s house in Alma when Busch was frying to apally molest " «(See
interview transcripis of / interview at Camp Ojibway for details. .
T4
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10-21-08; - ** Briefed Oakland County Prosecutor David Gorcyca on upcoming search
warrant *** Gaity & | met with Oakland County Prosecutor David Gorcyca today, briefed him on
this lead and discussed how the search warrant was going o be handied. Also at this meeting was
Assistant Oakland County Prosecutors, Gary-Turis & Ed Cybor. Goicyca was very encouraged by .

- thie lead and said that it was the best lead he has sesn in the OCCK case in'the 13 years he's been

around Oakiand County. .
10-21-08: ***( s sister, = called mie feday about the results of the
polygraph test) *** - She stated that she spoke with °  and he told her that no one at the prison
is doing anything to get’ aroled. ! explainedio that did not keep his end of the
bargain by taking the polygraph. 1 explained that he purposely sabotaged the test by moving,
holding his breath and taking short, quick breaths during the questions. She asked how we know he
did this on purpose. [ explained that the examiner is a aasoned veteran examiner and that the
charts revealed -had done this on purpose. | also explained that + himself told Detectives
after the test that his cell-mate had schooled him on beating a polygraph by ’

Itold . _. _.. that if's interesting that he would need io learn how to beat a polygraph after he insisted
for months that e has ne information, nor was he Involved in the OCCK case and that's solely what
the test is in regards fo. |explained that wé are not going fo assist’ 1in getting paro!ed until he

" can take the test.and answer the questions properly. She said okay and that she Wolld bg iy fouch.

10-22-08; (Re-interviewed Greg Greene’s brother . 3 } today) *** | spoke on the
phone today with Greg’s brother . . and asked him again if he, Greg and their other brother
¢ all had the same mom & dad, to which . ~stated the dy did. He said that thelr family lives
in Detroit untll the late forties/eatly fiffies when the family moved to Flint. 1 mentioned Greg telling
the police n 1977, that he and his father ( 3) would go visit relatives and friends in
Detroit, .- stated that their father's brother {  ~ J lived in the Farmington Hills
area, but stated that it could have been Farmington, Livonia, stating that he wasn’t sure but would

. check and call me back. - stated that they would visit their uncle »

) occasionally and gave me the route they took ta get there from tht

: said that they would come down 23 to eastbound I-698 into Farmington Hills fo get to the house |

asked if they came down 1275, to which s stated he didn't think that that highway was
complete at that time. - stated that their mother had relatives in the area foo, named

= " lasked ._ about any friend that Greg or their family might have had in the
Femdale area, to which stated he doesn't remember anything like that. |asked - sifhe
remembers the long letter that Greg sent them from prison, outlining his lifs, to which . stated
he did, stating further that his brother t had thrown it away after Greg died. - stated that
his brother ! told him that he threw it away because he didn’t want his own kids to ses
fhe contents of the [etfer. | asked . i to talk {0 and see if he remembers anything in the -
lafter Greg wrote, statmg that he had information about our killings or that Busch told hlm he did it,
anything like that. . " stated he would talk with k- :and call me back.

10-23-08: *** Faxed reguest to Patton State Mental Hospital in Ca!ifomla for Ga‘eem’
records. ‘(See copy of faxed request in Greene's file and in binder under section for Greens).

10-24-08: ™* (Received a copy of Greene’s records from Patton State Hosp. Today) *** The

‘woman [ spoke fo at | : {(Allison Cunninghamy), informed me that the flle they sent

me on Greene Is what ihey call a “skeleton file." It is called this because it was and old case and

had sincs been cleaned out, excep? for the basics, for storage purposes. This file did include intake

and discharge information along with a detalled case summary on Greene. (See this record in

Greene's file or section In Binder on Greene). This file, showed that Greene had been sentenced to
" lon 1-28-75, by Judge Kenneth E. Lae.

10-27-08: Garry Gray, Dave Robertson (MiSP) & I, met with Oakland County Prosecutor Dave

- Gorcyca today fo discuss the plan for nofifying the family in the home we are going te search on
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